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Abstract (en)
The collet (1) has a flexible structure (10) for elastically locking a balancer staff (4), where the collet is made of silicon. A rigidification structure
(11) in the form of a closed curve is placed outside of the flexible structure, and reattached to the flexible structure at distinct points (12a-12c).
The rigidification structure has rounded summits (15a-15c) at the level of the points, and has shape such that center of gravity of the rigidification
structure remains unchanged after pressing the rigidification structure on the staff.

Abstract (fr)
Une virole d'horlogerie (1) comprend une structure flexible (10) apte à serrer élastiquement l'arbre (4) d'un balancier et une structure de rigidification
(11) extérieure à la structure flexible (10) et rattachée à cette dernière en au moins un point (12a, 12b, 12c). Un spiral (2) formé d'un seul tenant
avec la virole (1) est rattaché à la structure de rigidification (11) en un point (3) qui reste sensiblement fixe lors du chassage de l'ensemble virole-
spiral sur l'arbre (4).
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